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Styrelsemöte Sänghs bys samfällighet 2021-12-03 

Närvarande: 
Veronika Kede 
camilla Wegbratt 
Mattias Rådmark 

1. Ordförande öppnar mötet 
Camilla väljs till sekreterare 

Ej närvarande: 
Carl-Erik Leek 
Annika Karlsson 

2. Genomgång av föregående protokoll 
a. Anbud om trädgårdsskötsel - beslut ska tas på kommande föreningsstämma. 
b. Anbud påfyllning och reparation bänkar- beslut tagit att ge TTA uppdraget. 
c. Avlägsna bänkar gröningen; fråga skulle gått ut till medlemmar. Detta har inte gjorts. Styrelsen har 

som förslag att ta bort bänkarna på gröningen. Ordinarie sekreterare får av styrelsen i uppdrag att 
informera om förslaget och ställa frågan till samtliga medlemmar i Sänghs bys samfällighet där 
röstning med Ja eller Nej till förslaget ges. 

3. Trädgårdsskötsel TTA. Ordföranden har haft ett personligt möte angående de arbetsuppgifter som ska 
utföras samt hur ofta det ska ske. De lovar att ha en tätare uppföljning med henne. Avstämning kring detta 
kommer ske när de varit här. 

4. Ekonomi - dokument inskickat till Nordea och nu är allt ordnat så rätt styrelsemedlem har rätt befogenhet. 
Inbetalning av avgift; saknar några inbetalningar. Awaktar till nästa vecka sen skickas påminnelser ut. 

5. Ärendet med Telia kring enskild medlem anser styrelsen vara avslutet. 

6. Styrelsen önskas bli informerad om gatlyktor inte fungerar så att det kan åtgärdas. 

7. Övrigt: 
a. Vägguppen. Vi har uppmärksammat att de inte ligger på sin plats. Någon flyttar guppet som ligger 

utanför Sänghs by nr 10. De ska ligga på plats, ska inte flyttas, förutom vid snö då skottning ska kunna 
göras. 

b. Camilla lyfte frågan om gatlyktan vid grusgången mellan hus 8 och 10. Frågan gäller att Camilla 

upplever att den lyser väldigt skarp och upplevs irriterande. Ordföranden framförde att det var den 
sorten som nu köpts in. Camilla har ändå önskemål om b1/te av lampa eller inköp av varmare sken från 
lampan. 

8. Nästa möte bestäms till den 21 januari 2022 på teams. 

9. Ordförande tackar styrelsen och avslutar mötet . 
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